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Eksternt referat af bestyrelsesmøde Rønhøjgård d. 9. nov. 2023 

 
Deltagere: Bettina O., Bettina L., Kristian, Betty (kasserer), Jannie (næstformand), Kirsten og Vibeke 
(formand). 
Suppleant: Barbara 
Afbud: Christina (suppleant). 
 

1. Godkendelse af dagsorden og valg af ordstyrer 
Dagsorden er godkendt. Ordstyrer: Jannie. 
Fra og med i morgen følges dagsordenen jf. forretningsordenen.  
 

2. Godkendelse af seneste referat 
Godkendt. 
 

3. Nyt fra udvalgene 
a. Forretningsudvalget 

Oversvømmelser på Hindbær Alle: Forretningsudvalget har beset oversvømmelserne og har 
kontaktet VVS´er, der først har tid til januar, hvor det er besluttet, at Jannie aftaler en tid med dem. 
 

b. Driftsudvalget  
Have XXX: Sag om hækkens højde. 
Have XXX: Huset sættes til salg, men hækken skal klippes før salg. Det er der truffet aftalt om. 
Det skal stå i et nyhedsbrev, at der vil blive kigget på hækhøjder til foråret. 
 

c. Byggeudvalg  
Have XXX: Sag om beboelse og antallet af kvadratmeter. Havelejer skal stoppe byggeriet 
midlertidig, så der kan blive orden på sagerne. Bestyrelsen afventer svar fra Ballerup Kommune. 
Have XXX: Sag om plankeværk.  
Have XXX: Sag om hus, der ligger forkert på grunden.  
 

d. Aktivitetsudvalget 
Bettina L. kontakter aktivitetsudvalget for info omkring julebanko m.m. 
 

e. Medieudvalget  
Oplæg til nyhedsbrev sendes til formanden. Nyhedsbrevet udkommer 17. dec. med deadline 1. dec. 
Kristian beder ”Containergården” om at skrive, hvad de modtager (af affald). 
Kirsten skal til HB-møde i Kolonihaveforbundet den kommende weekend. 
 

f. Vandudvalg 
På hjemmesiden findes nu et link, der fører til vandforbruget på daglige basis. Det skal også på 
Facebook.  
To haver, XXX og XXX, har defekte stophaner, der skal skiftes.  
Vibeke har aftalt, at de, der står for det tekniske omkring registreringen, skal skrive til hende, når 
registreringssystemet ikke virker. 
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g. Vandmåler  
Udvalget udarbejder forslag til generalforsamling. 
 

h. Vurderingsudvalg  
Ingen bemærkninger. 
 

i. Venteliste 
Der bliver ikke solgt meget via ventelisten. Men der er ekstern interesse, når det lægges op på 
Facebook. Hertil kommer andre henvendelser.  
 

j. Salg 
Alt ser fornuftigt ud. 
 

k. Præmie haver 
Ingen bemærkninger. 
 

l. Trailerpladserne  
Ingen bemærkninger. 
 

m. Foreningsmæssigværdi  
Bestyrelsen fremlægger forslag på generalforsamling. 
 

n. Arbejdsdag  
Folk, der har deltaget, skal selvfølgelig have deres penge tilbage. Betty sørger selvfølgelig for, at 
pengene kommer tilbage til dem, der har deltaget eller f.eks. taget containervagter. 
Forslag om at skrive til medlemmerne, at hvis de har nogle ting, de synes, foreningen skal have 
lavet, så kan man forslå det. 
 
Der kommer igen mulighed for at aflevere grønt affald i januar.  
 
 

o. Containergården  
Samtale om nøglebrikker. Bestyrelsen fremlægger og motiverer forslag på generalforsamling. 
 

4. Orientering fra formanden 
Have XXX: Der vil være tilsyn. 
Have XXX: Planklagenævnet meddeler, at sagen er så indviklet, at den er udskudt til feb. 24. 
Rapport vedr. legeplads skal kigges igennem / tjekkes. Bettina står for det. 
Status på klage XXX. 
Have XXX: Bilag er rundsendt inden mødet. Sag om plankeværk.  
Have XXX: Der bliver sat et møde op med VVS´er.  
Flere faste pullerter mellem Tyttebær Alle og Brombær Alle ønskes. Bettina bestiller. 
Ved Hyldebær Alle mangler der også stadig pullert. Der mangler både ”pind” og fatningen i jorden / 
stien er itu.  
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5. Regnskab  
Intet at berette af direkte regnskabsmæssig karakter.  
Budgetlægning: Kirsten skal som tidligere skrevet til HB-møde i Kolonihaveforbundet i weekenden.  
 

6. Diverse: Fremtidens bestyrelse og suppleanter 
Der er enighed om, at det vil være godt, at bestyrelsen fremover kommer til at bestå af 9 
medlemmer, så opgaverne kan deles mere ud. Mere diversitet er også ønskeligt. 
 

7. Julefrokost: Datoen rykkes fra den 18. nov. til den 19. nov. Stadig kl. 13. Kristian koordinerer og 
inviterer udvalgsformændene. Deltagerne afholder selv udgifterne. 

 

Næste bestyrelsesmøde finder sted 11. januar 2024 

 

 

Punkter, der blev udskudt til næste møder: 
Digitalisering 
Vedtægtsændringer, der skal med på generalforsamlingen 

 


